

2024 Pacific Place “Wellness To Go” – Wellness Classes Terms and Conditions

1. Class registration will start on 11 July 2024 at 11am. Participants can register classes listed on <https://www.pacificplace.com.hk/en/entertainment/happenings/pp-wellness-campaign-2024>. The class descriptions are for reference only.
2. Participants must be 18 years old or above.
3. Participants are required to join the Pacific Place Loyalty Programme – **above** and present their member ID of the registered **above** account before attending the class.
4. Registrations are on a first-come, first-served basis. Please check with Brands for respective class availability. Upon successful registration, participants will be notified by Brands through respective registration portal.
5. Registered classes are non-transferable and non-exchangeable, and only registered participants are allowed to attend.
6. To register for class, participants are required to complete all mandatory personal data on the designated registration portal from Brands. Participants are responsible for ensuring information they provide is true, complete and accurate. Swire Properties Management Limited and Brands reserve the right to disqualify any registered participant without prior notice due to inaccurate or incomplete information.
7. All participants must arrive at the venue at least 10 minutes before the session commences and present a valid confirmation document from corresponding Brands for check-in at the designated date, time and location of the registered class. Failure to present the confirmation for any reason will result in denial of entry.
8. Late-comers might not be allowed in and no make-up class will be arranged.
9. No cancellation or rescheduling of classes is available.
10. All participants must follow on-site instructions given by the instructors, staff and helpers provided by Swire Properties Management Limited and Brands. If any participants disturb the classes, misbehave or endanger the safety of others, Swire Properties Management Limited and Brands reserve the right to deny their participation in the classes.
11. Participants must not move, soil, throw, intentionally damage, or take any objects from the premises. Please keep the venue clean and do not bring pets to the venue.
12. If participants experience any discomfort during the event, they should immediately stop and inform the staff for assistance.
13. To ensure the safety of the event, participants are advised not to bring any large personal belongings, alcoholic beverages, or other dangerous items into the venue.
14. Participants are responsible for ensuring the safety of their personal belongings. Swire Properties Management Limited and Brands are not liable for any loss of or damage to participants' belongings.
15. In case of inclement weather or unforeseeable circumstances before the registered session starts, the session will be cancelled automatically and will not be rescheduled. Announcements will be made on Pacific Place’s website (<https://www.pacificplace.com.hk/en/entertainment/happenings/pp-wellness-campaign-2024>).
16. Swire Properties Management Limited and Brands will not be held responsible for any loss (including but not limited to, direct, indirect, or consequential losses), damage, bodily or physical injury, harm, or death that may be caused by, arise, result from, or be attributable to the participation in any of the classes.

17. Swire Properties Management Limited reserves the right to take photographs, record videos and/or audio during the event, and to use such photos, images, sound recordings, and videos in any form, permanently and free of charge, for any media, without the need to make any payment, compensation, or other remuneration to the participants.
18. No video recording, audio recording, photography, or any form of filming is allowed during the classes, except with explicit permission from Swire Properties Management Limited or the instructor.
19. Swire Properties Management Limited and Brands reserve the right to amend terms & conditions or amend & terminate the event at any time without prior notice, and shall not bear any responsibility caused by the amendments or the terminations.
20. Upon successful registration, participants acknowledge that they have understood, accepted and are willing to comply with the terms and conditions from Swire Properties Management Limited. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited and Brands reserve the right to deny their participation in the session without prior notice.
21. Personal data collected by Swire Properties Management Limited will only be used for registration confirmation, admission and verification purposes. All information will be kept highly confidential. With the consent of participants, the personal information will also be used by Swire Properties Management Limited to provide direct marketing materials in accordance with the [Privacy Policy](#). Please contact Brands directly for respective company privacy policy.
22. In case of disputes, the decision of Swire Properties Management Limited and Brands shall be final and conclusively binding.
23. In case of discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

「Wellness To Go」 - 工作坊條款及細則

1. 「Wellness To Go」工作坊會於 2024 年 7 月 11 日上午 11 時開放登記。參加者可於 <https://www.pacificplace.com.hk/zh-hk/entertainment/happenings/pp-wellness-campaign-2024> 登記。工作坊簡介只供參考。
2. 參加者必須年滿 18 歲或以上。
3. 參加者須在出席工作坊前登記加入太古廣場 **above** 會員計劃並於工作坊開始前出示 **above** 會員號碼。
4. 工作坊登記名額有限，先到先得，額滿即止。成功登記工作坊之參加者，將獲個別參與商戶通知並確認。
5. 工作坊名額均不可轉讓或與交替他人，參加者必須親自出席。
6. 參加者須根據電子報名表格填寫所有必須之個人資料作登記用途，並須確保所有填寫資料均為真實、完整及正確。如有不實資料，太古地產管理有限公司及參與商戶有權取消其參加資格而無須事先通知。
7. 所有參加者必須在工作坊開始前至少 10 分鐘到達場地，並必須於入場前出示有關成功登記參與商戶工作坊之有效確認文件。若參加者無法出示上述所須資料作認證用，太古地產管理有限公司及參與商戶將有權拒絕參加者參加工作坊。
8. 遲到者將不能參與該次工作坊，並不設後補安排。
9. 已預約之工作坊均不可取消或更改。
10. 所有參加者必須跟從在場導師、太古地產管理有限公司與參與商戶在場職員及工作人員之指示。如有任何參加者干擾工作坊進行、作出不當行為或危及他人安全，太古地產管理有限公司與參與商戶保留隨時即時取消有關參加者之參加資格之權利。
11. 參加者不得移動、污損、拋擲、蓄意破壞或取去場內任何物件。請保持場地清潔並切勿攜帶寵物進場。
12. 參加者如於活動期間有任何不適，應立即停止，並告知工作人員協助。
13. 為確保活動安全，參加者請勿攜帶任何大型隨身物品、酒精類飲品以及其他危險物品進場。
14. 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司及參與商戶無須為參加者之財物損壞或損失負責。
15. 如在工作坊開始前遇惡劣天氣或不可預測的情況，工作坊將會自動取消並不會安排改期。最新安排將於太古廣場網頁公佈 (<https://www.pacificplace.com.hk/zh-hk/entertainment/happenings/pp-wellness-campaign-2024>)。
16. 太古地產管理有限公司及參與商戶不會就因使用或參加工作坊後有可能導致或衍生的任何損失（包括但不限於直接、間接或後果性損失）、人身傷害、身體受傷或死亡負責。
17. 太古地產管理有限公司有權於活動期間拍攝、錄影及／或錄音，並將此等照片、圖片、聲訊及錄像以任何形式永久免費地用於任何媒體，而無須對參加者支付款項或報酬或任何其他賠償。
18. 除太古地產管理有限公司或導師允許，課堂期間一律不得錄影、錄音、拍照或進行任何拍攝。
19. 太古地產管理有限公司及參與商戶有權取消或更改工作坊之場次、入場人數、條款及細則而無須另行通知。
20. 參加者一經遞交報名表格，即被視為明白，接受及願意遵守太古地產管理有限公司及參與商戶之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠

實及/或造假行為，太古地產管理有限公司及參與商戶保留即時取消有關參加者之參加資格之權利而不另作通知。

21. 個人資料收集只供太古廣場推廣部作確認登記，入場及資料核實用途，所有資料會絕對保密。在得到顧客的同意下，太古地產管理有限公司亦會根據其[隱私政策](#)使用聯絡資料傳送推廣訊息及資料予參加者。有關參與商戶之公司私隱條例內容，請直接聯絡參與商戶查詢。
22. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司及參與商戶將保留最終決定權，而有關決定將為最終定論並具約束力。
23. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。